
REFERAT STYREMØTE 

 

 

Tid: 11.juni 2015 kl. 20.00 

Sted: Skype 

Oppmøte: Lisbeth Endresen, Liv Sunniva Ugelstad, Hege Nordeng, Rita Aass, Øyvind 

Johansen, Jan Vidar Pedersen Døj, An- Kristin A. Nikolaisen 

Fravær:  

Nytt møte: torsdag 13.august kl. 20.00 

 

 

 SAKER VEDTAK ANSVARLIG 

1 Referat fra forrige styremøte 
 

Ok Alle 

2 1. Styret 
- konstituering av nytt styre 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Leder: Øyvind Johansen 
Nestleder: Liv Sunniva Ugelstad 
Sekretær: Lisbeth Endresen  
Styremedlem: Ann- Kristin A Nikolaisen 
Styremedlem: Hege Nordeng 
1 vara: Rita Aass 
2 vara: Jan Vidar Pedersen Døj 
Økonomi-ansvarlig: Hege Nordeng 
Medlemskontakt: Hege Nordeng  
(Undersøke med Marianne Lund om hun vil 
fortsette å ha ansvar for innmelding av 
valpekjøpere) 
Utstillings-ansvarlig: Hege Nordeng 
Mail til styret: alle 
Ansvarlig for distriktene: Jan Vidar Pedersen 
Døj 
Passord, arkiv, tilgang på Dogweb: Øyvind, 
Marianne, Hege, Rita (dokument fra NKK må 
underskrives av alle som skal ha tilgang, og 
sendes tilbake til NKK innen 1. juli)  
Oppdatering av Brønnøy-registeret: Lisbeth 
sender persnr til Øyvind, Astrid tas bort, Liv 
Sunniva inn som nestleder. Fylles inn på 

 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
Øyvind 
 
 
 
 
 
 
Øyvind 
 
 
 
Øyvind 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
2. Saker avgjort på mail 
 

Altinn (samordnet registeringsmeld) 
Komiteene: AK-Liv Sunniva Ugelstad, UK-
Hege Nordeng, MK-Jan Vidar Pedersen Døj 
RR-bladet: har ny redaktør 
Korrekturlesing av RR-bladet: Rita Aass 
Web-redaktør: Elisa H forespørres om hun vil 
sitte videre 
Gullhundlister/utstillingslister: Alexander 
Lund forespørres 
Blodspor/brukslister: Hege Nordeng 
forespørres 
RR-boden: Anette Booth forespørres 
Oppdatere info på facebook-profil: alle 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Øyvind 

3 Årsmøte 2015 
 

- Venter på siste signatur av årsmøte-
protokollen.  

Rita  

4 Hengesaker 
- Digitalt arkiv 

 
 
 
 

- Momskompensasjon 
 
 

- Øke kontingent 1.jan 2016 

 
- Finner ingen tilbud som egner seg. 

Fortsette å leie «plass». Forslag om å 
leie en «Sky» Lisbeth undersøker om 
hvordan dette kan løses. 
 

- Må ordnes innen 1.juli 2015 (venter 
på signering på årsmøte-protokoll) 
 
 

  
Rita/Lisbeth 
 
 
 
 
Rita 
 
 
Alle  

5 RRWC-16 
- Oppdatering 

 

 
- Trenger en oppdatering fra komiteen 

etter sommerferien (august) Ann 
Kristin og Rita reiser til Rygge 
Bygdetun for å se om plassen kan 
egne seg. Ann Kristin tar ansvar for 
kiosksalg. 

 

6 EDS 2015 
 

 
- Planlegger et styremøte i forbindelse 

med EDS 2015 
- 2 dommere er i utgangspunktet 

invitert, men det kan se ut som om vi 
ikke trenger begge to på grunn av få 
påmeldte.  

- Annonse i neste RR- bladet  

  
Alle  
 
 
 
 
 
Rita  

7 Økonomi - Oppdatering neste møte 
 

Hege 
 

8 Avlskomiteen   



- Registrering av valper med 
leverfarget nese i NKK (Dogweb) 
 

- Forslag årsmøtet om reg. av 
AD/HD i Dogweb 

 

- AK lager et forslag til tekst som 
sendes til styret for godkjenning. 
 

- AK lager et forslag tekst som sendes 
til styret for godkjenning  
 

Liv S 

9 Utstillingskomiteen 
 

  

10 RR-dagene 2015 
 

  

11 Mentalkomiteen 
 

  

12 Distriktene 
- Akershus: Dekking av utgifter i 

forbindelse med sporkurs. 
 

- Trøndelag: Arrangør av Lille 
Spesialen 2016  

 

 
- Utgifter dekkes 

 
 

- Årsmøte skal være på Lille Spesialen. 
Må evt. søke søke om sporprøve 
innen 1. oktober.  Dommer må 
forespørres.  

- Undersøke om klubben kan søke om 
stor-cert til denne utstillingen. 

 
 
 
 
Liv S 
 
 
 
Hege 

13 RR-bladet 
 

  

14 RR-boden 
 

- Inntekt på RR-dagene, 715 kr.  

15 Nettsiden og FB-profil 
- Ansvarlig for omplasserings-tilbud 

 
 

- Oppdatere på websiden, sjekke at 
alt stemmer. 

-  

 
- Astrid Sundet har sagt seg villig til å 

fortsette. Elisa må legge ut dette på 
websiden. 

- Gi Elisa beskjed om evt. feil og 
mangler 

 
Øyvind 
 
 
Rita 

16 Eventuelt 
 

- Oppdatering av AK’s mandat 
- Ønske om at styret skal kunne møtes 

en gang i løpet av perioden 
(reisekompensasjon for de som bor 
unna østlandet) 

- NKK har satt internasjonal utstilling i 
Drammen til pinsen 2017. Svært 
mange raseklubber har reagert på 
dette. Styret støtter et felles skriv fra 
klubbene. Styret svarer og støtter opp 
rundt de andre klubbene. 

 
 
 
 
 
Rita 

 
Møte avsluttet: kl. 22.10 
Referent: Liv Sunniva Ugelstad 



 
 

 

 

 

 

 


